

Credit Agricole CIB (China) Ltd Shanghai Branch

关于停止办理存取现金业务的公告

尊敬的客户:

感谢您一直以来对东方汇理银行(中国)有限公司(以下简称"东方汇理银行"或"我 行")的支持。鉴于我行客户存取现金需求长期不足,为优化我行业务资源,我行将于 2025年12月31日起不再办理存取现金业务,不再于我行营业网点开设现金业务柜台。 取消存取现金业务后,我行其他银行业务将保持不变。

如需查询或协助, 您可联系您的客户经理或我行客户业务部门。

感谢您对我行的理解和支持。

东方汇理银行(中国)有限公司 2025年11月24日

Announcement On the Cessation of Cash Deposit and Withdrawal Services

Dear Customer:

Thank you for your continuous support to Credit Agricole Corporate and Investment Banking (China) Limited (hereinafter referred to as "Credit Agricole CIB" or "the Bank"). In view of the long-term shortage of customers' demand for cash deposit and withdrawal, in order to optimize our banking resources, from December 31, 2025, the Bank will no longer handle cash deposit and withdrawal business, and cash counters will no longer be set up in our business outlets. After the suspension of cash deposit and withdrawal service, all other banking services of the Bank will remain unchanged.

Should you have any question to the above, please contact your relationship manager or client service team of the Bank.

Thank you for your understanding and support to the Bank. Credit Agricole Corporate and Investment Banking (China) Limited Nov 24, 2025